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Styrelseinformation Januari 2025 

 
Så har vi då fått möjlighet att skriva 2025 vilket innebär att det är dags för lite återblick men även 

tankar på kommande verksamhetsår. Det mesta av detta ska vi ta på vår årsstämma den 10/4 i 

Rättvik men lite finns det anledning att även nämna här. 

2024 blev ju ett år med ambitionen att återställa vår ekonomi vilket i sin tur har inneburit att det inte 

har varit utrymme/intresse för att delta i våra möten. 

Den huvudsakliga orsaken är nog att vi inte kunnat bistå med ersättningar i nivå med tidigare. 

 

Vid vårt senaste styrelsemöte i Falun 16/1 som på eftermiddagen följdes upp med ett KPR/RPR 

möte med ca 30 deltagare togs beslut om att vi under 2025 ska återgå till milersättningar för en 

bil/förening samt bjuda på någon form av förtäring. 

Närmare info kommer på kallelser och vid årsstämman. 

Helt klart är att ekonomin ser betydligt ljusare ut inför detta år. 

Förhandslöfte på regionbidrag finns men inget slutgiltigt protokoll är tillkännagivet. 

 

Kommande styrelsemöten är tänkta att förläggas hos olika föreningar där alla platser inte är helt 

klara men den 12/3 blir mötet i Mora med efterföljande ordförandemöte. Anteckna redan nu. 

Vi vill också redan nu meddela att styrelsen kommet att vid årsstämman lägga förslag om en 

avgiftshöjning till distriktet på 10 kr från och med 2026/01/01 detta med anledning av osäkerhet på 

bidrag och prisökningar samt ambitionen att fortsatt kunna stå för kostnader i samband med 

distriktsmöten. 

 

Fortsatt arbete med Orebygden pågår och från styrelsen deltar några personer vid årsmötet och 

efterföljande extra årsmöte för beslut om framtiden för föreningen. 

 

Ett uppföljande möte med Peter Sikström kommer att genomföras den 22/1 i SPF lokaler Borlänge. 

 

Önskar er lycka till med era kommande årsmöten och vi hörs och syns under året 

 

Anders Runström   

Distriktsordförande 

 

 

 
 
 
 


